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Protokoll 2023-01-24 

Stadsdelsnämndens pensionärsråd 

Närvarande ledamöter pensionärsrådet; 
Sievert Balkeståhl, ordförande, PRO 
Mats Hellberg vice ordförande SPF 
Yvonne Zettergren, SPF 
Karin Baad, PRO  
Kathy Arvidsson, PRO, ersättare 
Carina Andersdotter Sommar, SPF, ersättare 
Cecilia Gjerdrum, SPF, ersättare 

Närvarande tjänstemän: 
Ingrid Brännström, avdelningschef 
Annika Ekengren, utredare 

Frånvarande ledamöter: 
Roland Eliasson, SKPF 
Anja Heinonen, PRO, ersättare 
 

Protokollet justerat: 
 
Godkänt via mail 2023-01-24 
Sievert Balkeståhl, ordförande pensionärsråd 
 
Godkänt via mail 2023-01-24 
Mats Hellberg, vice ordförande  
 

§ 1 Sammanträdet öppnas  
Sievert Balkeståhl hälsade alla välkomna till sammanträdet.  

§ 2 Fastställande av dagordning 
Dagordningen godkändes.  

§ 3 Anmälan av föregående protokoll  
Protokoll från pensionärsrådet 2022-11-22, lades till handlingarna.  

§ 4 Val av ordförande samt vice ordförande för nämndens 
pensionärsråd 
Ordförande och vice ordförande för rådet väljs av närvarande 
ledamöter. Valet avser nämndens råd fram till sammanslagningen 
av Rinkeby-Kista och Spånga-Tensta. 
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Resultat av 2023 års val: 
Sievert Balkeståhl, ordförande, PRO 
Mats Hellberg vice ordförande SPF 

§ 5 Information från förvaltningen  
Carina Andersdotter Sommar, PRO välkomnas som ny ledamot i 
rådet. Carina presenterar sig för rådet. Tidigare förvärvsarbetat och 
varit aktiv i KD. Carina har tidigare även suttit med Rinkeby-Kista 
stadsdelsnämnd. Övriga ledamöter presenterar sig kort för Carina. 
 
Ingrid informerar som avdelningschef om sitt uppdrag i rådet. Hon 
informerar vid rådets möten om förvaltningens arbete och besvarar 
eller hanterar frågor från rådet. 

Sammanslagningen 
Victoria Callenmark har föreslagits som direktör i den nya 
förvaltningen. De föreslagna avdelningscheferna går in som 
avdelningschefer respektive tf avdelningschefer i båda 
stadsdelsförvaltning från och med 1 februari och utgör 
förvaltningsledning från och med det datumet. 
 
Följande avdelningar föreslås ingå i den nya stadsdelsförvaltningens 
organisation: 

 Förskolan leds av Jessika von Malmborg, tidigare avdelningschef i 
Spånga-Tensta. 

 Individ och familjeomsorg leds av Abdi-Nur Isse tidigare 
avdelningschef i Spånga-Tensta.  

 Äldreomsorg, funktionsnedsättning och socialpsykiatri leds 
av Ingrid Brännström, tidigare avdelningschef i Rinkeby-Kista. 

 Stadsutveckling, medborgarservice & fritid leds av Adrian 
Göransson, tidigare avdelningschef i Rinkeby-Kista. 

 Administration och stab leds av Jonas Eliasson, tidigare 
avdelningschef i Spånga-Tensta. 

  HR leds av Helen Litzell, tidigare avdelningschef i Spånga-Tensta. 

 Ekonomi leds av Sara Hallström tidigare avdelningschef i Spånga-
Tensta. 

Sammanslagningsprocessen 

 De föreslagna avdelningscheferna arbetar med förslag på 
organisering på enhetsnivå och lämnar sitt första förslag till Victoria 
senast 6 februari. 

https://intranat.stockholm.se/Profilsida/?profileid=aa71731
https://intranat.stockholm.se/Profilsida/?profileid=aa20528
https://intranat.stockholm.se/Profilsida/?profileid=aa65644
https://intranat.stockholm.se/Profilsida/?profileid=ae46013
https://intranat.stockholm.se/Profilsida/?profileid=ae46013
https://intranat.stockholm.se/Profilsida/?profileid=af06341
https://intranat.stockholm.se/Profilsida/?profileid=ad77225
https://intranat.stockholm.se/Profilsida/?profileid=aa22109
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 Möte med de lokala fackliga representanterna i 
förvaltningsgrupperna genomförs före den 8 februari i syfte att 
presentera arbetsgivarens förslag till strukturorganisation. 

 Järva stadsdelsförvaltnings strukturorganisation samt förslag till 
avdelningschefer. förhandlas central nivå Cesam den 14 februari. 

 Förslag till bemanning av chefer på enhetsnivå ska vara klart i slutet 
av februari. 

 Förslag till lokalisering av förvaltningskontor ska vara klart i slutet 
av mars. 

 Medarbetares placering i organisationen ska meddelas senast 31 
maj. 

Beslutet om sammanslagningen är ett politiskt beslut. Tidsplanen är 
tight hela vägen fram till 1 juli och det råder naturligtvis ovisshet 
för många medarbetare just nu. Ett fokus är dock att detta inte ska 
påverka kärnverksamheten. Den utveckling som pågår måste 
fortsätta t.ex. arbetet för att bryta ofrivillig social isolering bland 
äldre. 

Rinkeby Vård och omsorgsboende 

Det går nu söka till boendet om man har ett biståndsbeslut om vård 
och omsorgsboende. Det är i staden en efterfrågan på korttidsplatser 
för äldre. Rinkeby vård och omsorgsboende kommer även att 
inrymma även korttidsavdelning. För korttidsvård krävs en högre 
hälso- och sjukvårdskompetens av alla medarbetare på den 
avdelningen. 

Rinkeby vård- och omsorgsboende - Stockholms stad 
(aldreomsorg.stockholm) 

§ 6 Ärenden till nästa nämndsammanträde 
Möte 2023-01-26 | MeetingPlus [sv] (stockholm.se) 
 
Rådet har fått ta del av ärenden och inkomma med synpunkter bland 
annat ärende 19 gällande sammanslagningen av stadsdelar. 
 
Frågor gällande ekonomi för äldreomsorgen 2023 utifrån 
skrivningar i VP 2023. Några indikatorer har tillsynes låga 
målvärden. Detta beror på indikatorernas utformning. Resultat och 
mätning avser inte frågor som förvaltningen äger utan delas inom 
staden. Förvaltningen kommer därför att ha svårt att analysera 
resultatet och vidta utvecklingsåtgärder. 
 

https://aldreomsorg.stockholm/hitta-vard-och-omsorgsboende/vard-och-omsorgsboende/rinkeby-vard-och-omsorgsboende/
https://aldreomsorg.stockholm/hitta-vard-och-omsorgsboende/vard-och-omsorgsboende/rinkeby-vard-och-omsorgsboende/
https://edokmeetings.stockholm.se/committees/rinkeby-kista-stadsdelsnamnd/mote-2023-01-26


 

 
 

 Sida 4 (5) 

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning 
Avdelningen äldre, funktionsnedsättning och 
socialpsykiatri 
Borgarfjordsgatan 14 
Box 7049 
164 07 Kista 
Växel 08-508 01000 
stockholm.se 
 

Rådet uttrycker oro för det ekonomiska påslaget framför allt för 
hemtjänsten som är uppenbart för litet för att täcka verksamhetens 
kostnader. Även oro för det låga påslaget inom övriga 
äldreomsorgsverksamheter vilket riskerar att påverka kvaliteten för 
de äldre. 

§ 7 Lokalfrågor för öppna mötesplatser 
Problem med värme i öppna mötesplatser Husby. När man kommer 
in i huset är det 16-17 grader. Detta är felanmält men blir inte 
bättre. 
 
Husby öppna mötesplatser. Problem med rören till toaletterna. Blir 
stopp, börjar i handikapptoaletten. Felanmält och SISAB brukar 
komma snabbt detta är dock ett återkommande problem. 
 
Rinkeby öppna mötesplatser, inte riktigt kommit igång med 
aktiviteter. Dock god närvaro när aktivitet ordnas. Föreningarna har 
bidrag via äldrenämnden för sina aktiviteter. Försäljarna tillbaka i 
Rinkeby. Satsningen på extra vakter föll väl ut och den olagliga 
försäljningen minskade då markant. Detta ökade även tryggheten. 
Rådet framför en önskan om att bemanning av vakter återupptas. 
 
Fråga om bowlinghallen Rinkeby. Den har drivits privat och gått i 
konkurs. Ledamöter boende i Rinkeby framför att verksamheten 
skulle vara ett önskvärt inslag i området. Idrottsförvaltningen är den 
förvaltning i staden som har hand om idrottsverksamheter. 
 
Ingrid besvarar utifrån den nya budgeten där lokala vakter inte är en 
prioriterad fråga utan det som prioriteras är fältassistenter. 

§ 8 Övriga frågor 
Förslag att rådet träffas en halvtimme innan ordinarie möte och har 
ett förmöte. Järvasalen bokas för detta ändamål från kl. 13.00 i 
anslutning till ordinarie möte som börjar kl. 13.30. 
 
Lokalplanen för Akalla har skickats till rådet för synpunkter. Sievert 
har deltagit i ett möte gällande fastigheten där Ica finns. Mötet var 
välbesökt och många synpunkter lämnades. I planen står att det ska 
bli 150 lägenheter. Nuvarande info är dock att det blir 110 
enrumslägenheter. Ledamöter uttrycker oro för att fastigheten nu 
blir tomställd då ärendet har överklagats av bostadsrättsföreningar 
som ligger i anslutning till denna fastighet. Överklagandeprocessen 
kan ta flera år. 
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§ 9 Nästa sammanträde  
Tisdag 21 februari kl. 13.30–15.30, Järvasalen, Borgarfjordsgatan 
14, Stadsdelsförvaltningens kontor. 
 

§ 10 Avslutning 
Ordförande avslutade mötet. 
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